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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mikor kapják meg a PANKKK program által támogatott szervezetek tavalyi
járandóságukat?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok benyújtani

Réthelyi Miklós
nemzeti erőforrásért felelős miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A PANKKK programra a Parlament az LMP módosító javaslatára tavaly 104 millió forin t
költségvetési támogatást szavazott meg . Ez a pénz azonban a mai napig nem érkezett meg
számos szervezethez, amely tavaly — papír szerint — támogatásban részesült, és új pályázat i
kiírás sem született. 2011 . április 11-én a Parlamentben feltett azonnali kérdésemre Halás z
János államtitkár úr, hosszan méltatva a PANKKK-program fontosságát, a következ őket
válaszolta:

( . . .) „Az idén ez a 104 millió forintos támogatási lehet őség a minisztériumnál a költségvetés i
soron szerepel . A tartalékképzés után is maradt 21 millió forint, amely a PANKKK-progra m
támogatására már most elindulhat - a tartalékképzés további részét meglátjuk év végén -, é s
ezt juttatjuk el a nyertes pályázókhoz, és ezzel a korábbi nyerteseknek is oda tudjuk adni azt a
támogatást, amit megnyertek .”

Eltelt egy hónap, és a támogatott szervezetek, tudomásunk szerint, még mindig nem jutottak
hozzá jogos — és ezek szerint a minisztérium által is kifizetni ítélt — támogatásukhoz . Az
elmúlt hetek alatt több megkeresést is kaptunk : vidéki klubok kérnek segítséget, mert sokuk
vállalkozásának létét fenyegeti az állam tartozása . Idézet egy levélb ő l :

„Kisvállalkozóként kapcsolatba kerültem a PANKKK programmal és ez úton elnyerte m
egy pályázatot mely segítette a vidéki klub koncertszervezési munkámat . A 2009-2010-es
év során rendezett koncertek támogatására szolgált volna a támogatás . A 2009-es évre
eső aktuális kifizetés megérkezett, de sajnos a 2010-es évre eső részt már nem kapta
meg a vállalkozásom /400,000 Ft utóftnanszírozás/ .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Az elszámolással kapcsolatosan az illetékes hivatal arról tájékoztatott, hogy az
határidőn belül megérkezett és szakmailag is alkalmas volt a megítélt támogatás
kifizetésére . A kifizetések határideje 2010. június - tehát lassan egy éve lejárt a
megállapodás szerinti fizetési határidő. Az eltelt idő alatt sok-sok alkalommal kereste m
az illetékeseket, de állandóan másra mutogatva /ilyen meg olyan minisztérium meg
osztály/ újabb és újabb fizetési határidőkkel hitegettek. Vállalkozásunk családi és kicsi,
rendkívül hiányzik a költségvetéséből ez az összeg.

Tudomásom szerint jó néhány kisvállalkozó járt hasonlóképpen pórul, de úgy tudom ,
azért hallgatnak az ügyben, mert félnek, hogy a későbbiekben esetleg ha pályáznak,
hátrányuk származhat belőle . Az én türelmem és az anyagi erőm fogytán, ezért
bátorkodom ilyen módon hangot adni panaszomnak . "

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek tükrében szeretnénk tudni egy végleges határidő t : mikor szándékozik kifizetni a
Minisztérium a – mindkét fél által aláírt szerz ődés alapján járó – PANKKK pályázat i
támogatásokat az arra jogosult szervezeteknek? Addig is, a Minisztérium mel y
tisztségviselőjétől érdeklődhetnek a szervezetek képviselő i érdemben, ügyük állása fel ől?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2010 . május 24 .

Karácsony Gerge
LMP
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